
Schriftelijke vragen aan het college 
(ex art. 32 Reglement van Orde voor de raad)   
 

 

 
Algemene informatie: Een raadslid kan schriftelijke vragen stellen (artikel 32 RvO) aan het college of de 
burgemeester. Het gaat om het verkrijgen van feitelijke informatie waarbij een opvatting van het college wordt 
gevraagd. De vragen en antwoorden zijn openbaar en te vinden op de website.  
Informatie over de procedure voor raadsleden:  
- Het formulier wordt ingevuld.  
- Het ingevulde vragenformulier wordt (als Worddocument) gemaild naar Raadsvragen. 
- De vragen worden altijd schriftelijk beantwoord.  
- De vragen kunnen ook mondeling beantwoord worden tijdens een raadsvergadering: schriftelijke 

beantwoording volgt dan later.   
Informatie over de procedure voor de organisatie: 
- De antwoorden worden ingevoegd in het vragenformulier, direct onder de betreffende vraag.  
- Ook wanneer de vragen mondeling zijn of worden beantwoord, worden de antwoorden in het formulier gezet. 
- Vervolgens wordt het vragenformulier (als PDF) gemaild naar Raadsvragen. 
- Beantwoording moet binnen 30 dagen plaatsvinden.   

Datum 4-3-2025 

Fractie VCP 

Vragensteller Gea Geerdes 

Beantwoording 
(zie toelichting) 

Mondeling tijdens de raadsvergadering   nee 

Alleen schriftelijk ja  

Onderwerp 
 

Peuteropvang Poppiez 

 

Vraag/vragen: 

een moeilijke periode voor kinderen, ouders en medewerkers van Stichting Peuterwerk is op 3 juli 2024 het besluit 
genomen door de meerderheid van de raad, Stichting Peuterwerk te ontdoen van alleenrecht. 
  
Hierdoor werden de noodzakelijke leerplannen onder de noemer “ goed en juist onderwijs is duur” voor kinderen 
met een VVE indicatie, vanwege financiële mogelijkheden niet meer haalbaar. De oorzaak hiervan is de keuzevrijheid 
voor ouders/verzorgers. 
  
Peuteropvang Poppiez heeft 45 kinderen over genomen, om zorg te dragen voor een juist en goed leerconcept. 
Eind vorige week hebben wij als raad d.m.v. mailverkeer van de verantwoordelijke wethouder en sociaal media 
moeten vernemen, dat de financiële subsidie keuzes voor onmogelijkheden heeft gezorgd, dit met directe opzegging 
tot gevolg. 
Hierover heeft de VCP de volgende vragen: 
  
  

Het totale subsidie bedrag was destijds 1,3 miljoen. Hoe is deze oorspronkelijke subsidie verdeeld? Zijn 
er specifieke wijzigingen geweest in de voorwaarden of verdeling? 

 
De verdeling van de subsidie is opgenomen in de begroting van het Onderwijskansenbeleid (p.19) dat in juli door  
de raad is vastgesteld. Er zijn geen wijzigingen geweest in voorwaarden of verdeling. 
 
Is er gekeken naar mogelijkheden om extra bij te dragen in de opstartkosten om op die manier, waar 

nodig(lees Poppiez) te kunnen ondersteunen in een juiste leerdoel voor de kinderen met een VVE indicatie? 
 
In het kader van algemeen beginselen van behoorlijk bestuur dienen wij iedere subsidieaanvrager (in dit geval  
aanbieders van VE) op dezelfde wijze te behandelen voor dezelfde activiteit (het aanbieden van VE). Dat betekent  
dat wij geen specifieke aanbieders een extra bijdrage in de opstartkosten kunnen geven en de andere organisaties  
niet. Poppiez is een professionele onderneming. Als college mogen wij verwachten dat het een weloverwogen  
keuze is geweest van Poppiez om 6 leidsters en 45 kinderen over te nemen en daarvoor het (op voorhand  
bekende) subsidiebedrag bij de gemeente aan te vragen. Poppiez is zelf verantwoordelijk voor de (financiële)  
bedrijfsvoering binnen haar bedrijf.  
 
Daarnaast kijken we of er ruimte is in de begroting voor  
Onderwijsachterstandenbeleid om de kinderopvangorganisaties eenmalig een compensatie te bieden voor de  
opstartkosten van een VE groep. Denk hierbij aan het aanschaffen van meubilair, materialen, extra  
oudergesprekken en administratieve inzet. 
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Hoe ziet de verdeelsleutel er uit richting de aanbieders? Zijn er mogelijkheden om flexibel(er) 
met subsidies om te gaan zodat aanbieders als Poppiez niet zo maar weg vallen? 

De verdeling van de subsidie voor Voorschoolse Educatie en Peuteropvang is opgenomen in de Subsidieregeling  
Peuteropvang en Voorschoolse Educatie gemeente Oldambt 2025. Aan de hoogte van de subsidiebedragen ligt een  
kostprijsonderzoek ten grondslag van Innovatienul13, een landelijk werkend adviesbureau dat veel ervaring  
hiermee heeft. Nogmaals: in het kader van algemeen beginselen van behoorlijk bestuur dienen wij iedere subsidie  
aanvrager op dezelfde wijze te behandelen voor dezelfde activiteit. Het is aan de aanbieder zelf om te kijken of de  
(financiële) bedrijfsvoering het toelaat om met het op voorhand berekende subsidiebedrag de activiteit te kunnen  
verrichten. 
 
Is het college zich er van bewust dat door de sluiting van peuteropvang Poppiez maar liefst 45 kinderen per 

direct zonder opvang zitten? Daarnaast blijft er sprake van een wachtlijst voor kinderen die nog steeds geen 
plek hebben. Welke maatregelen overweegt het college om deze kinderen alsnog passend op te vangen? 

 
Ja, het college is zich daar van bewust. We betreuren het besluit van Poppiez om hun aanbod met onmiddellijke  
ingang te beëindigen. Wij zijn, voor het realiseren van voldoende plekken in de voorschoolse educatie en  
peuteropvang, afhankelijk van de kinderopvangorganisaties die deze plekken aanbieden. Als gemeente stellen wij  
alles in het werk om hierin onze rol te pakken, daar waar we verantwoordelijk voor zijn. Wij zijn en blijven  
voortdurend met de kinderopvangorganisaties in gesprek zodat alle peuters zo snel als mogelijk een goed plekje  
krijgen. 
 
De VCP is van mening dat de gemeente een zorgplicht heeft voor de getroffen kinderen. Deelt het college deze 

mening? Zo ja, welke stappen gaat het college ondernemen om deze zorgplicht te waarborgen? Zo nee, 
waarom niet? 

   
Een gemeente heeft geen zorgplicht voor het aanbieden van kinderopvang aan individuele kinderen. Wel zijn wij 
verantwoordelijk voor de toezicht en handhaving van de kwaliteit en veiligheid in de kinderopvang en het 
aanbieden van voldoende plekken aan voorschoolse educatie voor peuters met een indicatie voor voorschoolse 
educatie (VE-indicatie). Vanuit deze verantwoordelijkheden stellen we alles in het werk om, samen met de 
kinderopvangorganisaties, alle peuters zo snel als mogelijk een goede plek in de peuteropvang of voorschoolse 
educatie te bezorgen. 

  
  

 


